
زنــده بــاد خبرنگــاران ورزشــی
اردبیل

انعکاس اخبار مسابقات والیبال امیدهای آسیا که به میزبانی اردبیل
برگزار شد در حد مطلوبی بود. برای زیر پوشش قرار دادن این رویداد
از اولین روز تا آخرین ساعات، جمعی از خبرنگاران مرکز نشین به
اردبیل آمده بودند. در کنار آنها خبرنگاران اردبیلی نیز برای این
که بتوانند وظیفه خود را به نحو احسن انجام بدهند و از نظر سرعت
انتشار اخبار از دیگر رقبا مخصوصا برخی رقبای پرادعای تهرانی عقب
نماننـد بـا تمـام وجـود تلاش مـی کردنـد و لحظـه ای آرام و قـرار

نداشتند.
همکاری و یک دلی خبرنگاران اردبیلی ستودنی بود. هرچند که تهرانی
ها در نظر برخی ها بیشتر مورد توجه بودند و مخصوصا فدراسیونی ها
هوای آنها را داشتند ولی اردبیلی ها علی رغم برخی مشکلات، از نظر
کاری و انتشار به موقع اخبار و گزارشات عملکرد بهتری نسبت به

میهمانان خبری داشتند.
اما چه باید کرد همیشه مرغ همسایه غاز است و چاره دیگری نیست.
فدراسیون نشین ها فقط خود و میهمانانشان را خبرنگار می دانستند و
فکر می کردند که قلم به دستان اردبیلی افرادی کارنابلد هستند و

بودن و نبودنشان فرقی در انعکاس اخبار مسابقات نخواهد داشت
اما به راستی که خبرنگاران اردبیلی کاری کردند کارستان . اگر
آمار اخبار مخابره شده توسط خبرنگاران مرکز نشین و فدراسیونی ها
با اخبار خبرنگاران بومی مقایسه شود، مشخص می شود که چگونه این

عزیزان با تعصب مثال زدنی انجام وظیفه نموده اند.
در این میان نباید از زحمات روابط عمومی اداره کل ورزش و جوانان
بی تفاوت گذشت. مدیریت روابط عمومی اداره کل تا حد توان در تامین
نظر خبرنگاران بومی تلاش می کرد ولی ضمن ارج نهادن به زحمات
مجموعه باید گفت رسم غلطی است که در رویدادهایی که از پایتخت
خبرنگار به شهرستان ها اعزام می شوند ناخودآگاه آنها عزیزتر و در
مرکز توجه بیشتر قرار می گیرند و هر چند راندمان و بازده کار

آنها قابل مقایسه با خبرنگاران بومی نبوده باشد.
به عنوان یکی از اعضای کوچک جامعه مطبوعاتی استان از عزیزانی که
از اولین روز آغاز مسابقات از صبح تا پاسی از شب تلاش کردند و
دویدند و خستگی را جواب کردند تا بتوانند در انعکاس سرافرازی
اردبیل در میزبانی از مسابقات سهم چشمگیری داشته باشند خسته
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نباشید جانانه ای می گویم. دست همه آنهایی که به خاطر ورزش و
سربلندی اردبیل و انعکاس تلاش جامعه ورزشی سنگ تمام گذاشتند را می
بوسم و برای فعالان عرصه رسانه های ورزشی و خبرنگاران ورزشی در

خدمت صادقانه و بی منت به جامعه ورزشی موفقیت آرزو نمایم.
برای اولین بار سالن رضازاده به جایگاه خبرنگاران با امکانات
مورد نیاز از جمله اینترنت مجهز شده بود. جایگاه خبرنگاران در دو
طرف جایگاه مخصوص مسقر بود. سمت چپ جایگاه مخصوص خبرنگاران از ما
بهتر و سمت راست به بومی ها اختصاص داده شده بود. برطبق معمول
جایگاه خبرنگاران بومی در بر خی موارد توسط افراد عادی تسخیر می
شد و مخصوصا خبرنگاران سیاسی و آنهایی که برای تماشای بازی ایران
هوس می کردند در جایگاه حضور می یافتند و عرصه را برای آنهایی که

از صبح به دنبال خبر و کار تخصصی بودند تنگ می کردند .
به هر حال به همکاران عزیز در خبرگزاری فارس، تسنیم، ایرنا ،
مدیران کانال های آرتاویل نیوز و ورزش اردبیل نیوز و خبرگزاری
مهر خسته نباشند. آقایان حامد مصطفایی،مسعود لاهوت، و سینا بند
علیزاده از خبرگزاری فارس، محمد فرض الهی، اکبر رزمی و اناری از
خبرگزاری تسنیم، امین موسوی از کانال ورزش اردبیل نیوز و نعمت
محسن زاده از ایرنا که در همه بازی ها حضوری فعال داشتند و خانم
بهنود از خبرگزاری مهر، خانم پورقاسمی از همشهری، خانم درازی از
ایسنا و علی عبده همکار مطبوعاتی و کمال کرامت از ورزش و فتوت و
برخی دیگر از همکاران که متاسفانه اسامی آنها در خاطرم نیست قبل
از بازی های ایران برای تهیه خبر به ورزشگاه آمدند تلاش هایشان
اثرات بسیار مثبت در انعکاس سربلندی ایران داشتند.سلامتی و موفقیت

هرچه بیشتر همکاران پر تلاش نهایت آرزوی ماست.
 


